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Vprašanje za VIP 
Februarska seja občinskega sveta, 1. 2. 2024 
 

Črni Vrh, 24. januar 2024 
 
 
Zadeva: Obnova kulturne dvorane Črni Vrh 
 
 
Spoštovani, 
 
13. decembra 2023 so se v stavbi Črni Vrh 84 (dom krajanov) na pobudo svetnika LOI Lovrenca 
Habeta, sestali župan Tomaž Vencelj, predsednik KS Črni Vrh Gregor Rupnik in arhitekt Janez 
Hvala. Habe je potem, ko je predhodno na sestanku pridobil želje krajanov in se ločeno sestal 
še z UO KUD-a, predstavil problematiko županu. Želje obnove so jasne: ureditev izolacije in 
gretja, zaodrja, projektorja in stalnega ozvočenja, pa tudi zgornjega tehničnega prostora in 
čajne kuhinje. Zbrani so na licu mesta ugotovili, da bo za ureditev zaodrja pod obstoječim odrom 
zahtevano gradbeno dovoljenje.  
 
Nadaljni korak pa je priprava Investicijske in projektne naloge, to je že delo občinske uprave in 
ne svetnika.  
 
Z zgoraj zapisanim postopkom lahko župan odločilno pripomore k napredku Črnega Vrha. Torej 
občinsko upravo pozove k zbiranju in urejanju dokumentacije za izdelavo investicijskega 
projekta, izdelavo DIIP in uvrstitev v NRP in proračun za leto 2025 in 2026.  
 
Brez uvrstitve v proračun tak projekt namreč ne more v izvedbo. 
 
Prosim za aktivno pripravo dokumentacije do decembra 2024. 
 
Lovrenc Habe, Lista Odgovorni za občino Idrija 

https://www.facebook.com/tomaz.vencelj?__cft__%5b0%5d=AZUl0JsMmsGmCNtFNWuRCzwL0MrGL5do-5ZoWATyOh88dodt5kOybQ5tVFXrcBns4U0DOB6C22xhl18wVI8kgZjjyuIg_mxMRJKKzI-Xx5q4Wv4ZHiDvHfnf0d4BPebg2gJgSnYtXDEDGV4tEAkWCXu8E-r2GuG9vsipzYdcOSRZygqNxR7QiAu_NGs6smcm_A8&__tn__=-%5dK-R
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